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Stand van zaken DoarpsSintrum 

 
Begin juni is er ingesproken bij de Commissievergadering Ruimte van de Gemeente 

Ooststellingwerf. Om het begrotingstekort in de stichtingskosten te dekken is de gemeenteraad 
verzocht om extra budget beschikbaar te stellen.  
De commissieleden waren het unaniem eens met het beschikbaarstellen van het extra krediet. 

Gelukkig maar, want het had voor Donkerbroek op zowel, de korte als de langere termijn, op het 
gebied van de leefbaarheid in het dorp grote consequenties gehad, als dit anders had uitgepakt. 

Het bestuur was dan ook zeer verheugd over deze uitkomst en dankt de commissieleden voor hun 
vertrouwen in het project. 
 

De commissievergadering is terug te luisteren op www.ooststellingwerf.nl. Op 20 juni staat dit 
onderwerp op de agenda van de gemeenteraadsvergadering als hamerstuk. 

 
Inhoudelijk werden nog enkele vragen gesteld. Zo was er een vraag over de grootte van de 
berging, welke het bestuur mee zal nemen in de overleggen met de architect, voor een extra 

check. 
 
Sintrum Sûnens 

In samenwerking met de apotheekhoudend huisartsen krijgt het plan voor het Sintrum Sûnens 
steeds verder vorm. Er is inmiddels een eerste ‘praatplaatje’ uitgetekend.  

Komende periode zal dit uitgewerkt worden en zullen de architect en de adviseurs gevraagd 
worden om een prijsopgave te doen, zodat we kunnen gaan toewerken naar een definitief ontwerp 
en de realisatie ervan. 

 
Kerkgebouw 

Met de herbestemming van het kerkgebouw vervalt de huidige functie. Dit heeft consequenties 
voor de indeling van een klein deel van de planning van het DoarpsSintrum, maar ook voor de 
kerkelijke vieringen. In goed overleg met het bestuur van de PKN Donkerbroek - Haule is hier 

afgelopen tijd over gesproken. De procedures die binnen de PKN gevolgd moeten worden wb 
besluitvorming, zijn hierbij nauw in acht genomen.  
De bestaande samenwerking zal ook in de toekomst blijven bestaan. Samen zullen wij gaan kijken 

welke plek in het DoarpsSintrum hiervoor passend ingevuld kan gaan worden. 
 

Komende maanden zal het bestuur de planning onder de loep nemen, zodat in het 3e kwartaal 
weer concreet gesproken kan gaan worden met de verenigingen en andere gebruikers. 
 

Algemeen belang en bezwaar 
Ondanks de inspanningen die het bestuur hierin verricht heeft zijn er nog altijd enkele 

dorpsgenoten het niet eens met de ontwikkeling van het nieuwe DoarpsSintrum en de 
herinrichting die dit daarna wb de verkeersstromen met zich meebrengt. Hoewel niet makkelijk 
neemt het bestuur, als uitvoerder van de raadsbesluiten, beslissingen die ten goede komen van 

het algemene belang; de toekomstbestendigheid van de leefbaarheid in Donkerbroek. Hierbij 
worden zoveel mogelijk de persoonlijke belangen in ogenschouw genomen en waar mogelijk 

http://www.ooststellingwerf.nl/


 
meegenomen. 

 
Zonder het DoarpsSintrum zouden het dorp een toegankelijke plek voor activiteiten, samen 

komen, samen sporten, etc. verliezen wat ten koste gaat van de sociale cohesie en eenzaamheid 
toe zal doen nemen. Daarnaast zal dan het kerkgebouw en ProRege een andere bestemming 
krijgen, waarmee Donkerbroek op termijn ook de apotheek en de huisartsenzorg verliest.  

Nu we de uitvoeringsfase kunnen opstarten, heeft het bestuur erg veel zin om met de betrokken 
partijen, belanghebbenden, en voor alle inwoners van Donkerbroek dit mooie project te gaan 

realiseren! 


